
Referat d. 16.11.2023 

Tilstede: Preben, Michael, Kirsten, Lene, Grethe og Ania 

Referent: Ania 

Ordstyrer: Preben 

 

1: Hvad skal med på generalforsamling: 

A oldes søndag d. 28.1.2024 kl. 10.00 Dagsorden skal sendes l alle medlemmer senest d. 21.12.12. 14. 
dage l forslag. Der skal a oldes et bestyrelsesmøde umiddelbart e er de 14 dage. 

- Valg af dirigent, referent og 2 stemmetæller : Vi forslår Majbrit som referent, Rene l dirigent. (Michael 
tager kontakt l Majbrit. Preben spørger Rene. 

- Formandens beretning v. Preben – hundeførerweekend, Kirsten har været ved DM, En del kurser (3-4 
stk), Ildsjæle l medhjælper – særligt Kirsten og Grethe = lækker mad, sta vholderen er glad for alt der 
der gives som klubben kan sælge. 

- Regnskab v. kasserer Lene orienterer om indtægter og udgi er 
- Fastsæ else af kon ngenter for 2025: Punktet skal drø et på baggrund af regnskabet – det drø es på 

næstkommende møde. 
- Indkomne forslag:  

Tilskud l DM 
- Valg af formand – skal ikke vælges i år 
- Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer : Grethe og Ania er på valg. Modtager ikke genvalg 
- Valg af 2 suppleanter: Kirsten Beier er på valg- modtager genvalg, Michele Langkjær er på valg – 
- Valg af kasserer: Lene er på valg -  modtager genvalg 
- Valg af revisor: Søren er ikke på valg – Bjarne er på valg 
- Valg af revisorsuppleant: Miriam er på valg – Miriam modtager genvalg 
- Årshjul? 
- Arbejdsgrupper? 
- Eventuelt 

 

4: eventuelt:  

Folk a enter ikke deres pokaler. De står i klubhuset og bliver ikke set. De koster meget og har måske ikke 
længere den samme ”værdi” for folk. Skal der tænkes ud af boksen – 
bidedummies/lommelærker/lysestager? Beslutning: Hvis nogen ønsker et erindringsbæger skal de 
henvende sig l formanden og får der. 

Kurt har henvendt sig i forhold l at få etableret en gruppe der ”hygger” lidt om klubhuset- ordner ukrudt, 
laver små repara oner – der skal gerne deltage en fra bestyrelse  


